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Uprzejmie informuję, żc w dniu 4 listopada br. do Kancelarii Prezesa Rady Ministrów 

wpłynęła petycja dotycząca zmiany ustawy z dnia 31 lipca 2019 r.

o świadczeniu uzupełniającym dla osób niezdolnych do samodzielnej egzystencji (Dz. U. poz. 

1622).

Na podstawie art. 6 ust. 1 ustawy z dnia 11 lipca 2014 r. o petycjach (Dz. U z 2014 r. 

poz. 1195) przekazuję ją  według właściwości z prośbą o je j rozpatrzenie.
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Niniejszym składam petycję dotyczącą ustawy z dnia 31 lipca 2019 r. o 

świadczeniu uzupełniającym dla osób niezdolnych do samodzielnej 

egzy stencj i (Dz. IJ .poz. 1622).
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Stoimy na stanowisku, żc uzależnienie wpłaty świadczenia uzupełniającego od 

wysokości otrzymywanych świadczeń pieniężnych finansowanych ze środków 

publicznych jest niesprawiedliwe i narusza przepisy określone w art. 32 Konstytucji, 

zgodnie z którymi wszyscy wobcc prawa sa równi i mają prawo do równego 

traktowania przez władze publiczne. Ponadto nikt nie może być dyskryminowany w 

życiu społecznym i gospodarczym z jakiejkolwiek przyczyny. Skoro każde dziecko, bez 

względu na swój majątek oraz majątek swoich rodziców może otrzymywać świadczenie 

wychowawcze w wysokości 500.00 zł w ramach programu 500-h, to dlaczego osoby 

niepełnosprawne, które są niezdolne do samodzielnej egzystencji i bardzo potrzebują 

pomocy, również nie mogą otrzymać świadczenia w wysokości 500.00 zł, bez względu 

na dochody uzyskiwane ze środków publicznych.



Mając na uwadze powyższe, wnoszę o niezwłoczną pomoc w zmianie obecnie 

obowiązujących przepisów prawa i likwidację obostrzeń w zakresie świadczenia 

uzupełniającego w postaci progu dochodowego ze środków publicznych.


